May2023 Edition (#98)

View this online



台美史料中心2023年05月進度報告

親愛的朋友您好:

謝謝您們多年來對台美史料中心的支持,台美史料中心深深感謝各方的祝福和支持,並簡略說明目前最新進度:

UCSD台灣研究中心要感謝李華林博士捐款, 讓我們得以聘用一位 專家整合、設計並應用台美史料中心及台灣、台美研究的相關資訊。

此外,我們正在進行Who's who的調整和編輯,近期會陸續調整Who's who的格式和資訊,也會和編輯委員會的先進聯繫,共同討論如何完善Who's who 的資訊。

我們誠摯歡迎所有台美人與我們分享台美人的故事,以及在我們網頁建立who's who的資料。若您對於台美史料中心有任何建言,歡迎您透過下方的email來信告知,謝謝!

The contact email: info@tah.foundation

台美史料中心同仁敬上 05-02-2023



TA Archives' current plans and goal

Dear Friends,

Thank you for supporting Taiwanese American Archives. We would like to briefly outline current steps that TA Archives is trying to undertake:

We are most grateful to Dr. Hwalin Lee for his generous gift, so that the Center for Taiwan Studies at UCSD may hire a web designer and analyst in integrating projects related to Taiwan and Taiwanese American histories and cultures.

In addition, we are going to readjust and reformat the Who's who section. We will contact the members of Who's who editorial board in the early April. We hope to expand and update Who's who entries in the near future. If you are willing to be the editorial board members or want to recommend someone to join the board, please email us your information. We will contact you.

If you would like to share stories to all Taiwanese Americans, please send your articles and stories to us. If you have any questions, feel free to contact us at this email address

The contact email: info@tah.foundation

Best Regards, TA Archives Team

• Recent Posts



873. 飛向夢想 I 04/2023 [...]



872. 李明亮奠定台灣遺傳學、任抗 SARS總指揮 獲兒童醫療終身貢獻獎 I 04/2023

[...]

Donation in April

<u>休士頓台美人**50**週年特刊</u>



Read more...

Manage your subscription I View online